



ÇALIŞMA HAYATINA İLİŞKİN ÜCRET, ORAN VE TARİFELER

(Ocak-2026)

ENFLASYON ORANLARI	31.12.2025	30.06.2025	31.12.2024	30.06.2024
12 AYLIK TÜFE	30,89%	35,05%	44,38%	71,60%
6 AYLIK TÜFE	12,19%	16,67%	15,75%	24,73%

2026 ASGARİ ÜCRET TUTARLARI VE GELİR & DAMGA VERGİSİ İSTİSNA TUTARLARI

BRÜT ASGARİ ÜCRET -	33.030,00 ₺
SGK PRİMİ % 14	4.624,20 ₺
İŞSİZLİK SİGORTASI PRİMİ % 1	330,30 ₺
GELİR VERGİSİ %15*	0,00 ₺
DAMGA VERGİSİ % 0,759*	0,00 ₺
NET ASGARİ ÜCRET (Gelir ve Damga V. İstisnaları Dahil)	28.075,50 ₺

Asgari Ücretin İşverene Maliyeti:

39.223,13 ₺

SGK İşv. Payı: %16.75, İşsizlik İşv. Payı: %2

(Bu oranlar Teşvikten yararlanan işverenler içindir. Ayrıntı için bakınız Sayfa-3)

Prim Oranlarına ilişkin açıklama)

(*) Önemli Not: Sadece Çıplak Asgari Ücret alanlar açısından, Temmuz ayı %20 vergi dilimine geçiş ayıdır. Ağustos, Eylül, Ekim, Kasım ve Aralık ayları %20 vergi dilimindedir. 7349 sayılı Kanuna (R.G.:25.12.2021) göre, asgari ücret üzerinden hesaplanan gelir vergisi ve damga vergisi tutarları asgari ücrette ve diğer tüm ücretlerde gelir ve damga vergisi ödemesinden eksiltir. Söz konusu istisna tutarları aşağıdaki tabloda gösterilmiştir. Aynı Kanuna göre Asgari Geçim İndirimi (AGİ) yürürlükten kaldırılmıştır.

2026 GELİR VE DAMGA VERGİSİ İSTİSNA TUTARLARI

{Asgari Ücretin tabi olduğu vergi tarifesine/kesintisine göre gelir ve damga vergileri istisna tutarları (Diğer ücretler için de bu tutarlar geçerlidir)}

	Ocak - Haziran	Temmuz (%20-%27 geçiş ayı)	Ağustos- Aralık
Gelir Vergisi-İstisnası	4.211,33 ₺	4.537,75 ₺	5.615,10 ₺
Damga Vergisi-İstisnası	250,70 ₺	250,70 ₺	250,70 ₺

ASGARİ ÜCRETİN 2 KATI İÇİN ÖRNEK HESAP		Ocak - Mart (%15 Vergi)	Mayıs - Haziran (%20 Vergi)	Temmuz - Aralık (%27 Vergi)
BRÜT ÜCRET		66.060,00 ₺	66.060,00 ₺	66.060,00 ₺
SGK PRİMİ % 14		9.248,40 ₺	9.248,40 ₺	9.248,40 ₺
İŞSİZLİK SİGORTASI PRİMİ % 1		660,60 ₺	660,60 ₺	660,60 ₺
Gelir Vergisi*		8.422,65 ₺	11.230,20 ₺	15.160,77 ₺
Damga Vergisi % 0,759*		501,40 ₺	501,40 ₺	501,40 ₺
Net Ücret (Vergi İstisnaları Hariç)		47.226,95 ₺	44.419,40 ₺	40.488,83 ₺
Net Ücret (Vergi İstisnaları Dahil)		51.688,98 ₺	48.881,43 ₺	46.354,63 ₺

* Teknik olarak, Yukarıdaki tabloda yer alan Gelir Vergisi ve Damga Vergisi istisnaları, Ödenecek Gelir ve Damga Vergilerinden düşer. Ücrete etkisini göstermek için ayrı kalemden net ücrete eklendi. **Bu ücrette Nisan %20, Ağustos %27 vergi dilimlerine geçiş ayıdır.**

2026 ÜCRETLERE UYGULANACAK GELİR VERGİSİ TARİFESİ	GELİR VERGİSİ ORANLARI
0 TL'den 190.000 TL 'ye kadar olan ücret geliri için*	Yüzde 15
400.000 TL'nin 190.000 TL'si için 28.500 TL, fazlası	Yüzde 20
1.500.000 TL'nin 400.000 TL'si için 70.500 TL, fazlası	Yüzde 27
5.300.000 TL'nin 1.500.000 TL'si için 367.500 TL, fazlası	Yüzde 35
5.300.000 TL'den fazlasının 5.300.000 TL'si için 1.697.500 TL, fazlası	Yüzde 40





ÇALIŞMA HAYATINA İLİŞKİN ÜCRET, ORAN VE TARİFELER

(Ocak-2026)

KIDEM TAZMİNATI / AİLE VE ÇOCUK ZAMMI	Kıdem Tazminatı Tavanı	Çocuk Yardımı (aylık) 1Çocuk	Aile Yardımı (aylık)	Yürürlük Tarihi
	64.948,77 ₺	346,97 ₺	3.154,63 ₺	01.01.2026-30.06.2026

Basın-İş (T.C. Hazine ve Maliye Bakanlığı Kamu Mali Yönetim ve Dönüşüm Gn. Md.'nin Mali ve Sosyal Haklara ilişkin 6.1.2025 Genelgesi ile açıklanan memur maaş katsayıları ve gösterge rakamları üzerinden hesaplandı.)

Not: Aile ve çocuk yardımlarına ilişkin detaylar için bkz 657 sayılı Kanun 202., 203., 204. ve 205. Maddeleri. Buna göre çocuk yardımı 0-6 yaş grubunda yer alan çocuklar için 2 kat uygulanır ve çocuk sayısı sınırı yoktur.

SGK KAZANÇ SINIRLARI				
Aylık Üst Sınır	Aylık Alt Sınır	Günlük Üst Sınır	Günlük Alt Sınır	Yürürlük Tarihi
297.270,00 ₺	33.030,00 ₺	9.909,00 ₺	1.101,00 ₺	01.01.2026-31.12.2026

Kaynak: Basın-İş (5510 sayılı Kanunun 82. Maddesi çerçevesinde hesaplanmıştır)

SGK PRİME ESAS KAZANCA DAHİL EDİLMEMEYECİK ÖDEMELER - İSTİSNALAR

Yemek Parasında (günlük)	Çocuk Yardımında (aylıkX1çocuk)	Aile Yardımında (aylık)	Yürürlük Tarihi
158,00 ₺	660,60 ₺	3.303,00 ₺	01.01.2026-31.12.2026

Kaynak: Basın-İş (Sosyal Sigorta İşlemleri Yönetmeliğinin 97. Maddesinde yer alan esaslar dahilinde hesaplanmıştır. Ayrıca bakınız 05.01.2023 tarih ve 2023/3 sayılı SGK Genelgesi. Buna göre, Çocuk yardımı istisna tutarı en fazla 2 çocuk için geçerlidir.

Aylık Maximum İşsizlik Ödeneği (Damga Vergisi Kesintisi Sonrası Net)	26.223,44 ₺	01.01.2026-31.12.2026
Aylık Minimum İşsizlik Ödeneği (Damga Vergisi Kesintisi Sonrası Net)	13.111,72 ₺	01.01.2026-31.12.2026

Kaynak: Basın-İş (4447 sayılı İşsizlik Sigortası Kanununun 50. Maddesi uyarınca günlük işsizlik ödeneği, sigortalının son dört aylık prime esas kazanç toplamı üzerinden hesaplanan günlük ortalama brüt kazancının %40'ıdır. İşsizlik ödeneği, Aylık brüt asgari ücretin % 80'ini geçemez. İşsizlik ödeneğinden sadece % 0,759 oranında Damga Vergisi kesilir. Son üç yıl içinde; a) 600 gün sigorta primi ödemiş olanlara 180 gün, b) 900 gün sigorta primi ödemiş olanlara 240 gün, c) 1080 gün sigorta primi ödemiş olanlara 300 gün ödeme yapılır.

12 AYLIK ASKERLİK BORÇLANMASI ÖDEME TUTARI: 1.101,00 TL X %32 X 360 gün =	126.835,20 ₺	01.01.2026-31.12.2026
---	--------------	-----------------------

Kaynak: Basın-İş (5510 sayılı SSGSS Kanunu/Md:41 hükümleri çerçevesinde güncel SGK prim alt sınırları üzerinden hesaplanmıştır) Hesaplama = (SGK primine esas kazancın günlük alt sınırı) X %32 X borçlanılacak gün sayısı (en geç 1 ay içinde yapılmak zorunda). Diğer borçlanmalarda da (grev, doğum, doktora vb) aynı yöntem uygulanmaktadır. Yurtdışı borçlanma oranı %45'tir.

ENGELLİLİK İNDİRİMİ TUTARLARI (Gelir Vergisi Kanunu 31. Madde)	01.01.2026-31.12.2026
Çalışma gücünün asgarî % 80'ini kaybetmiş çalışan birinci derece engelli, % 60'ını kaybetmiş çalışan ikinci derece engelli, % 40'ını kaybetmiş çalışan ise üçüncü derece engelli sayılır. Buna göre engelli indirimleri; Birinci derece için 12.000 TL, İkinci derece için 7.000 TL, Üçüncü derece için 3.000 TL'dir.	

TİS ARABULUCU ÜCRETİ SINIRLARI				01.01.2026-30.06.2026
11-50 İşçiyi Kapsayan TİS'lerde	51-100 İşçiyi Kapsayan TİS'lerde	101-500 İşçiyi Kapsayan TİS'lerde	500+ İşçiyi Kapsayan TİS'lerde	Birden Fazla İl Müdürlüğü Alanındaki TİS'lerde
9.715,10 ₺	13.878,71 ₺	20.818,07 ₺	27.757,42 ₺	34.696,78 ₺

Açıklama: Basın-İş (6356 sayılı Kanun - Arabulucuya ve Hakeme Başvurma Yönetmeliği'nin 11. Maddesi, Ek-2 sayılı Ücret Cetveli ve güncel memur maaş katsayıları çerçevesinde hesaplanmıştır.)



ÇALIŞMA HAYATINA İLİŞKİN ÜCRET, ORAN VE TARİFELER

(Ocak-2026)

TÜRK-İŞ	Aralık 2025	Haziran 2025	Aralık 2024	12 Aylık Değişim (%)
Bekar Bir Çalışanın Aylık Yaşam Maliyeti	39.123,08 ₺	33.586,82 ₺	27.364,71 ₺	42,97%
Açlık Sınırı (4 kişilik Aile)	30.143,75 ₺	26.115,18 ₺	21.083,28 ₺	42,97%
Yoksulluk Sınırı (4 kişilik Aile)	98.188,11 ₺	85.065,75 ₺	68.675,17 ₺	42,97%

Kaynak : Türk-İş (Açlık Sınırı, 4 kişilik bir ailenin aylık asgari mutfak harcamasının, Yoksulluk sınırı ise, asgari konut, sağlık, eğitim, ulaşım, giyim, mutfak harcamalarının toplamıdır.)

SGK PRİM ORANLARI (5510-Md4/a Kapsamındaki Sigortalılar İçin)

Sigorta Kolu	İşçi Payı(%)	İşveren Payı (%)	Toplam (%)
Malullük, Yaşlılık ve Ölüm Sigortası	9	12	21
Kısa Vadeli Sigorta Kolları (İş Kazası ve Meslek Hastalıkları, Hastalık, Analık Sigortası)	-	2,25	2,25
Genel Sağlık Sigortası	5	7,5	12,5
TOPLAM	14	21,75	35,75
Sosyal Güvenlik Destek Primi Oranı	7,5	22,5 + 2,25 (KVSK)	32,25

İSTEĞE BAĞLI SİGORTA PRİM ORANLARI	Malullük, Yaşlılık ve Ölüm Sigortalı Primi (%)	GSS Primi	Toplam Prim
	21	12	33

Kaynak: 5510 sayılı Kanun 81. Maddesi

Not: İşveren Maliyeti hesaplamasında, Kanunen %20,75 olan SGK payı, kanunda belirtilen şartları sağlayan işverenlere %5 devlet desteği ile %16,75 ödenmekte.

İşsizlik Sigortası (+1% Devlet Katkısı vardır)	1	2	3
--	---	---	---



Not: Bu tablo bilgi amaçlı olarak hazırlanmıştır. Sorumluluk kabul edilmez.